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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Donald Monvall (PRO) 

  

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 Gunilla Carlén (SPF) 

 Margareta Apelskog (SPF) 

 Barbro Almstedt (SPF) 

  

Adjungerad: Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 

förtroenderåd) 

  

Ej närvarande: Per Westberg (SPF) 

 Kerstin Stridh (PRO) 

  

I tjänsten deltog: Susann Ronström 

 Josefin Johansson 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 12  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                             Gunilla Carlén                  

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Val av ordförande och viceordförande 

Till ordförande för 2010 omvaldes enhälligt Sigvard Ländin och till vice ordförande omvaldes 

enhälligt Per Westberg. 
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§ 4 Val av upphandlingsdelegerade 

Till upphandlingsdelegerade för 2010 omvaldes Birgit Grahn och Margareta Apelskog. 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 11/2009 från sammanträdet den 7 december 2009 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 6 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Gunilla Carlén utsågs att justera dagens protokoll den 19 januari klockan 

11.00. 

 

§ 7 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. 

Kosten på Hässelgården upplevs som ojämn men har sammantaget ändå blivit bättre. 

Förtroenderådet har diskuterat branden som utbröt i december och tycker att personalen gjorde 

ett fint jobb. Det har varit många aktiviteter på Hässelgården under december. Bland annat har 

en terapihund varit på besök vilket var mycket uppskattat. Nytt besök planeras i januari. 

Hässelgården har fått en ny läkarorganisation och rådet hoppas att detta ska leda till att det 

fungerar bättre med inställelsetider etcetera än tidigare. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. Många aktiviteter pågår på 

Skolörten. Allsång och film är två stående inslag. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars meddelar att rådet kommer att hålla möte senare i vår. Koppargården 

hade invigning den 7 december med anledning av namnbytet. Julpyssel anordnades, bildspel 

visades och lunch serverades. Stämningen var mycket trivsam. 

 

§ 8 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 26 januari 2010 

Ärende 9. Protokoll från Näringslivsrådet 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet. Med anledning av att Näringslivsrådet diskuterar 

upprustning i Hässelby gård hemställer pensionärsrådet till nämnden att prioritera åtgärder för 

att få ordning i Hässelby strand. Området är svårframkomligt och ser bedrövligt ut på grund av 

alla pågående arbeten. Det är viktigt att korrekt information går ut till medborgarna om vilka 

planer som finns för området och hur länge byggnadsarbetena ska pågå. 

 

Ärende 10.Månadsrapport december 2009 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna. 
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Ärende 11. Bidragsansökan från Medborgarhuset Trappan – Vällingby kultur- och 

medborgarhusförening. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och anser att Trappan måste få tillräckligt stöd för att 

bedriva en bra verksamhet. Att ansöka om bidrag inför varje aktivitet ger en osäker ekonomi 

och försämrar förutsättningarna att bedriva en bra verksamhet. 

 

Ärende 12. Tillsyn av verksamhet som drivs av Törngårdens autismcenter i Hässelby-

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 13. Tillsyn av verksamhet som drivs av Avenira Center AB i Hässelby-Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 14. Tillsyn – MISA Vällingbyenheten 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Vällingby Parkstad – Programsamråd för Vattenfallet 2 mm i stadsdelen Råcksta. 

Pensionärsrådet undrar om stadsdelen avser att ta hänsyn till äldreboenden i planeringen. 

 

Ärende 16. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna 

 

Ärende 17. Frågor om brandskydd. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet. Rådet ställer sig frågande till om det finns någon plan 

för hur äldre byggnader ska rustas upp med sprinklersystem. Rådet undrar även hur 

brandskyddet ser ut på LSS-området. Frågan om brandskydd för dem med hemtjänst kvarstår. 

Rådet föreslår att ”fixaren” följer med vid första besöket och provlarmar brandvarnare. 

 

§9 Övrig information från äldreomsorgen 

Susann Ronström biträdande avdelningschef presenterar sig. 

 

§ 10 Övriga frågor 

3-3-modellen 

Arbetar man inom någon enhet med 3-3-modellen? Frågan hänskjuts till nästa möte. 

 

Nämndhandlingar 

Pensionärsrådet påpekar att även om nämndhandlingarna skickas ut på fredagen två veckor 

innan nämndsammanträdet så har pensionärsrådet endast en helg på sig att läsa in sig på 

materialet eftersom rådet har möte på måndagen.  

 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 
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Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 1 februari 2010 klockan 9.00-

11.00 i rum Markelius. 


